

Dialogmøte 2020 mellom formannskapet og fritidsboligeiere i Gausdal, 2. oktober 2020

Deltakere

- Steinar Hagen, Espedalen
- Brit Bower, Vestre Gausdal nord: Synnsgardsætra
- Tore Baunan, Værskei
- Torolv Bjørnsgaard, Skeikampen-Austlid
- Svein Røed, Skeikampen-Austlid
- Jens N. Engelstad, Skeikampen-Austlid

Fra formannskapet: Anette Musdalslien, Stig Melbø, Heidi Kristiansen, Stein Erik Skjelsvold, Hans Høistad, Åslaug Enger Olsen, Paul Kristian Lillelien

Fra administrasjonen: Torbjørn Furuhaugen, enhetsleder tekniske tjenester og Rannveig Mogren, kommunedirektør

Møtet ble ledet av: ordfører Anette Musdalslien

Ordfører Anette Musdalslien innledet.

Hun fortalte om møteplassen (dialogmøtene), og bakgrunnen og viktigheten. Hun informerte videre om aktuelle plansaker som kommuneplanens samfunnsdel, arealplanen og planlegging på Skei. Videre om gjerding. Og eiendomsskatt.

Innspill fra fritidsboligeierne:

Fra Skeikampen- Austlid (SU):

Takknemlig for at disse møtene kommer 2 ganger i året. Notat med tema delt ut (ligger ved referatet). Tema:

- Rullering av kommunedelplanen for Skei
Ønsker å involveres tidlig.
- Kommuneplanens samfunnsdel
Ønsker å involveres før høring.
- KMD høring forskrift om byggesak og byggeteknisk forskrift
- Støy på Skei.
Her har SU vært i kontakt med miljørettet helsevern
Ønsker: at kommunen legger inn bestemmer om støy i reguleringsplaner / planbestemmelser. Formuleringen kan miljørettet helsevern bidra med . Eksempel: pigging av fjell. Nabolover: kontakt med politiet.
Kan en lage en generell ordensregel for det? Egen støyforskrift, - store byer har det.
- Offentlig transport.
SU jobber med det, overfor Innlandstrafikk osv. Det er behov for å utvide tilbudet

tur-retur Lillehammer i helgene. Vanskelig å komme dit uten egen bil. Håper at kommunen ønsker å bidra, i tillegg til de andre næringsinteressene i kommunen. Transport flere helger i året, flere og senere avganger som korresponderer med togene. Grønn mobilitet er et samarbeid i regi av Visit Lillehammer. Pilotprosjekt Hafjell og Sjusjøen arbeider med intertransport i destinasjonen. Ønsker å få koblet på Skeikampen etter hvert.

- Kommunens evaluering av korona.
Hva som skjedde i løpet av våren. Kommunelegens rolle, og SMS som ble tilsendt; som ikke var hyggelig i formen. Om ettersyn av hytter – kommunen kunne ha ordnet det. Ved evaluering av koronasituasjonen ønsker hytteeierne å være med.
- Trafikksikring:
Mye positivt. Trenger fortsatt drahjelp fra kommunen inn mot fylkeskommunen og Statens veivesen. God dialog med kommunen i saker, for eksempel Jon Sylte.
- Skilt: Ønsker at skilting blir bedre. Se notat. Og det er ønskelig at Skeikampen brukes som navn, ikke Skei.
- Opptatt av å følge med på reguleringsplanarbeidet, og framhever viktigheten av større grønne felt mellom hyttefeltene

Fra Espedalen:

- Holde oppe tilskuddet til løypemaskin
- Og se på fordeling av tilskudd til turløyper og skiløyper.

Fra Vørskei – Vestre Gausdal:

- Det er Segalstad bru som er kommunesenteret, ikke Skei.
- Viktig at de i Vestre må ha fokus på å forsterke nærings- og handelsvirksomhet i Vestre. Flere må ha hjelp til å komme i gang.
- Kommunedelplan idrett og fritidsaktivitet og opplevelser er interessant, og en viktig plan
- Kommunen bør ha oppdaterte lister over organisasjoner og foreninger, med kontaktinformasjon. Og på hjemmesiden må det stå hvem som redigerer denne listen.
- Positivt med dette dialogmøtet med formannskapet
- Fint med muligheten for høringsinnspill, og 2 dialogmøter i året, og i tillegg kunne og kan ta kontakt når det er nødvendig
- Ikke motforestillinger til at Skeikampen kan brukes som navn, og ikke kun Skei.
- Planer om å utbedre veien fra Olstad og nordover? Lager nytt handlingsprogram. Kommunen har gitt innspill.

Innspill fra formannskapet

- Skiløyper: forlenging av midler til løyper og løypekjøring skal vi se på
- Navnet Skei eller Skeikampen. Det kan vi også se på, men det gausdølene er nok mer knyttet til navnet Skei.
- Fritidsboliger er viktig for kommunen, og vi ønsker – sammen med dere – å se på ressurser og kompetanse dere representerer og kan/ønsker å bidra med
- Hytteområder og snauhogst er ikke bra. Det må vi være mer oppmerksomme på.
- Fint at hytteeierrepresentanter fra Vestre Gausdal kommer, og har organisert seg mer.
- Kommuneplanens samfunnsdel. Dette er en arena til medvirkning. Har ikke lagt opp til store medvirkningsmøter. Baserer oss på allerede eksisterende planer der det har vært mye medvirkning. Innspill høringsperioden er viktig. Ønsker tilbakemelding der.

Om dialogmøte som møteplass:

Fra fritidsboligeierne:

- Dette var det første møte. Det må finne sin form. Dette er en god start. Hytteeierne har også et ansvar for at det blir en god møteplass.
- Ser fram til neste møte. Å utvikle samarbeid et viktig. Og forventer at en skal få resultater sammen. Fint å få melding i god tid om neste møte. Kanskje møte i forbindelse med vinterferien?
- «Fritidsboligeiere» er et greit begrep å bruke.

Referent: Rannveig Mogren